
Esteemed peers, I am honored to present my candidacy for the Student 

Members to the Senate (School of Chinese Medicine) election. My name is LUK 

Yuk Chun, but you call me Andy, and I am resolute in my commitment to serve as 

a diligent representative of our student body. With a steadfast dedication to 

fostering improvement and unity, I aspire to contribute meaningfully to the 

Senate’s mission of enhancing our academic environment. 

 

If elected, I shall prioritize three key objectives: the advancement of teaching-

and-learning environment, the optimization of student learning experience in the 

General Education Programme of the University, and the promotion of inclusivity. 

I intend to advocate for the enhancement of essential resources, including study 

areas. Furthermore, I am devoted to ensuring that every individual, regardless of 

background, feels respected and represented through thoughtfully curated 

programs and initiatives. Central to my platform is the assurance that your 

opinions will guide our actions, facilitated by structured dialogues and 

comprehensive feedback mechanisms. 

 

I pledge to approach this role with professionalism, accessibility, and an 

unwavering resolve to effect progress. I respectfully and humbly request your 

support in this election to collaboratively cultivate a thriving and equitable 

school community. Thank you for your consideration. 

  



親愛的同學們，我很榮幸能參加此次教務議會（中醫藥學院）學生議員的選

舉。我，陸旭俊，承諾將盡心盡力地擔當起作爲我們學生團體代表的責任，堅

定不移地致力於推動與促進我們攜手共進、團結共贏、合作共益的和諧氛圍。

正因如此，我渴望為教務議會的一員，爲我們改進學術環境的共同使命作出有

意義的貢獻。  

如若當選，我希望優先實現三個目標。即，一，改善教學環境，及時跟進師生

反饋；二，提升學生體驗，優化學生在大學通識教育課程中的學習體驗；三，

促進包容性，豐富與重視包括共享空間在內的學習資源。此外，我還致力於確

保每一個人，不論其背景如何，都能通過我們的計劃和措施感受到被尊重和被

重視。我的政綱的核心是您的意見將指導我們的行動，並透過持續的對話和反

饋以改進。  

我保證將以專業的態度、平和的心態和堅定的決心來出任這個職位，以取得進

展。我希望您在這次選舉中願意給予我支持，爲我提供一個與議會共同建立一

個欣欣向榮、公平的學校社區機會。感激不盡。 


